
Innbyggermøte Aurskog 28.04.2025 

14 deltakere møtte opp. 
 
Til stede fra kommunen: 
Cecilie Kinstad, Kjetil Hauger, Siri Bjørnstad, Agnes Kristoffersen, Anne-Kirsti Johnsen 
Ordfører og varaordfører. 
 

 
 
1)Hvilke verdifulle kvaliteter har vårt lokalsamfunn? 

Sosiale møteplasser og aktiviteter: 

• Kaffeskvetten på kommunehuset. 
• Fritidsklubben. 
• Skaterampen. 
• Aurskog-mart’n. 
• Prestegården. 
• Gjestegården. 
• Thai Kitchen, Lipoli, Fjøset (spisesteder). 
• Aurskog Sparebank, historielag, saniteten. 

 
Idrett og friluftsliv: 

• AFSK, golfbanen, skytterlaget, hundeklubben. 
• Lysløype, ski, skøytebane, sandvolley. 
• Store friluftsområder, kort vei til skog og natur. 
• Tilrettelagte badeplasser: Tævsjøen, Ulviksjøen. 

 



Infrastruktur og tilgjengelighet: 

• Kort vei til skole, idrettsanlegg, serveringssteder. 
• Nærhet til flyplass, Lillestrøm og Oslo. 

 

2)  Hvilke møteplasser er viktigst for vårt lokalsamfunn nå og fremover? 

Eksisterende møteplasser som bør bevares og utvikles: 

• Prestegårdstunet. 
• Idrettsanlegg (kunstgress, klubbhus). 
• Kommunehuset (historisk betydning). 
• Gamle kommunehuset/fritidsklubben. 
• Sykehjem. 

 
Behov og forslag til nye møteplasser: 

• Torg eller park i sentrum (uformelle møteplasser). 
• Møteplasser for flere generasjoner. 
• Lavterskeltilbud (verksted, gaming, ungdomskafe). 
• Menighetshus (foreslått på tomt etter skole som skal rives). 

 
Bekymringer og ønsker: 

• Frykt for at utbygging skjer uten helhetlig plan. 
• Ønske om rekkefølgekrav og krav til møteplasser i nye prosjekter. 
• Sentrum domineres av parkeringsplasser – behov for menneskevennlige områder. 

 

3) Hvilken bolig- og befolkningsutvikling ønsker vi for vårt lokalsamfunn 
de neste 12 årene? 

Befolkningsvekst og trivsel: 

• Ønsker vekst, men med god infrastruktur (skole, tjenester). 
• Folk må trives og ha arbeidsplasser lokalt. 
• Samfunnet må være levende etter kl. 18. 

 
Boligtyper og planlegging: 

• Variert bebyggelse – ikke bare blokker. 
• Flere eneboligtomter, spesielt attraktive for barnefamilier. 
• Bygge innenfra og ut. 
• Ny sentrumsplan med park, torg og rekkefølgekrav. 

 
Overnatting og tilbud: 

• Mangler overnattingsmuligheter. 
• Ønsker kafeer og møteplasser som er åpne på kveldstid. 

 



4)Hvilken nærings- og sentrumsutvikling ønsker vi for vårt lokalsamfunn 
de neste 12 årene? 

Arbeidsplasser og næringsareal: 

• Flere lokale arbeidsplasser for å redusere pendling. 
• Tilgjengelige næringsarealer (f.eks. Killingmo 3 og 4). 
• Utnytte avsatte næringsarealer godt. 
• Lavterskeltilbud som gir arbeidsplasser. 

 
Sentrumsutvikling og tilbud: 

• Flere spisesteder og servicetilbud. 
• Hotell og overnatting. 
• Ungdomskafe, vinbar, menighetshus. 
• Helsehus/klinikk (inspirasjon fra Lillestrøm). 
• Ny Fetsundbru nevnt som viktig infrastruktur. 

 

Spørsmål/diskusjon- Kommentarer til innspillene 

Riving og bevaring av skolen 

• Spørsmål om det er bærekraftig å rive skolen. 
• Bekymring for om avgjørelsene er tatt på riktig grunnlag. 
• Ønske om å bevare «nybygget» på ungdomsskolen. 
• Spørsmål om det er mulig å bevare deler av skolen. 
• Spørsmål om Allstad AS (grunneier) krever at bygningsmassen fjernes før overføring. 
• Ønske om at kommunen tar vare på mursteinene og gjenbruker dem i nye prosjekter, 

f.eks. i et torg. 
• Ønske om at kommunen fremstår som et godt eksempel ved å gjenbruke materialer. 

 
 Kapasitet og fremtidig behov 

• Spørsmål om skolen som bygges nå er stor nok for den planlagte utbyggingen. 
• Erfaringer fra Bjørkelangen ble nevnt – brakker ble brukt, men det ble ikke 

bærekraftig. 
 

 Tilfluktsrom 

• Spørsmål om tilfluktsrom er inkludert i den nye skolen. 
• Spørsmål om tilfluktsrom finnes i de gamle byggene som skal rives. 

 

Prestegårdsskogen og folkehelse 

• Prestegårdsskogen er den eneste nærskogen til Aursmoen. 
• Skogen brukes mye og er viktig for trivsel og folkehelse. 
• Bekymring for at bygging av solcelleanlegg eller næringspark vil ødelegge dette 

området. 
• Ingen sammenhengende skog rundt Aurskog sentrum – tap av denne skogen vil være 

alvorlig for innbyggernes trivsel. 



• Det vil bli nødvendig å reise langt for å finne rekreasjonsområder dersom skogen 
forsvinner. 
 

Solcelleanlegg og energiproduksjon 

• Solcelleparker produserer energi når behovet er lavest (sommer). 
• Det kreves mye infrastruktur for å kunne lagre og distribuere energien. 
• Spørsmål om det er riktig å bygge ned skog for solceller i et 30-årsperspektiv. 
• Bekymring for at dette vil redusere bolyst og føre til tap av grønne lunger i 

boområdene. 
• Kraftunderskudd i Akershus – flere selskaper ønsker å utnytte nettet i området. 
• Spørsmål om hvem som skal betale for infrastrukturen som må bygges for 

solcelleparker. 
• Vindmøller nevnt som alternativ med høyere produksjonspotensial. 

 

Boligbehov og vekst 

• Spørsmål om hvor mange nye boliger som trengs i planperioden på 12 år. 
• Ønske om oversikt over boligreserven i allerede avsatte arealer. 
• Ønske om bærekraftig vekst og at boligbygging skjer i takt med behov. 

 
 Lokalisering og planstatus 

• Tomter som ikke ligger i sentrum, kan møte innsigelser fra overordnede myndigheter. 
• Disse behandles etter areal- og transportplan (ATP) fra 2015. 
• Spørsmål om det er forslag om å "vaske ut" områder som ikke er påbegynt. 
• Grunneiere av slike områder har fått brev fra kommunen med spørsmål om status. 

Ikke alle grunneiere har svart. 
• Det pågår en planvask. 

 
LNF-spredt bebyggelse 

• Spørsmål om spredt boligbygging i LNF-områder er i spill. Ønske om at dette 
vurderes i planarbeidet. 

 

Næringstomter og lokalisering 

• Behov for nye næringstomter, spesielt på fjellgrunn. 
• Fjellgrunn er etterspurt for jordskjelvsikre bygg og stabilitet – leire er mindre egnet. 
• Det finnes få slike alternativer i dag. 
• Ønske om bærekraftig næringspark. 

 
 Konflikter og hensyn 

• Potensiell konflikt mellom skytebane og enkelte næringsutviklingsforslag (innspill 13 
og 34). 

 
Bærekraft 

• Bærekraft ble nevnt i alle diskusjoner – både økonomisk, sosialt og miljømessig. 
• Ønske om at kommunen skal være et forbilde i gjenbruk og langsiktig planlegging. 



 
Folkehelse og trivsel 

• Natur og møteplasser er viktige for innbyggernes trivsel og helse. 
• Tap av nærskog og manglende møteplasser i sentrum ble trukket frem som 

utfordringer. 
 

Planlegging og medvirkning 

• Ønske om helhetlig og langsiktig planlegging, med rekkefølgekrav og tydelige 
prioriteringer. 

• Innbyggerne ønsker å bli hørt og involvert i prosessene. 
 


